在读证明

XXX 同学，女，1992年2月12日出生，于2011年9月经全国普通高等学校入学考试录取进入我校东方语言文化学院日语专业学习至今，学制4年，现为本科三年级学生，将于2015年6月毕业。我校是被中华人民共和国教育部认可的全日制高等学校。

特此证明。

浙江外国语学院东方语言文化学院
2013年9月26日
September 26, 2013

Certification

This is to certify that Ms. xxx, born on Feb. 12 of 1992, having passed the National College Entrance Examination, was enrolled into the four-year Japanese program in the School of Asian Languages and Cultures from Sep., 2011. Now she is a junior and her graduation is to be granted in June of 2015. Zhejiang International Studies University is a full-time accredited school for higher education approved by the Ministry of Education of the People’s Republic of China.

School of Asian Languages and Cultures
Zhejiang International Studies University
毕业证明

XXX，女，1991年1月18日出生，于2010年9月经全国普通高等学校入学考试录取进入我校东方语言文化学院日语专业学习。学制4年。于2014年6月毕业。我校是被中华人民共和国教育部认可的全日制高等学校。

证书编号：
浙江外国语学院教务处

2014年9月26日
September 26, 2014
GRADUATION CERTIFICATE 

This is to certify that Ms. xxx, born on Jan. 18 of 1991, having passed the National College Entrance Examination, was enrolled into the four-year Japanese program in the School of Asian Languages and Cultures, Zhejiang International Studies University in September, 2010. Her graduation was granted in June, 2014. Zhejiang International Studies University is a full-time accredited school for higher education approved by the Ministry of Education of the People’s Republic of China.

Certificate No.
                           Teaching Affairs Division

Zhejiang International Studies University

学位证明
XXX，女，1991年1月18日出生，于2010年9月经全国普通高等学校入学考试录取进入我校东方语言文化学院日语专业学习。学制4年，于2014年6月毕业，被授予学士学位。

证书编号：
浙江外国语学院教务处

2014年9月26日
September 26, 2014
Degree Certificate

This is to certify that Ms. xxx, born on Jan. 18 of 1991, having passed the National College Entrance Examination, was enrolled into the four-year Japanese program in the School of Asian Languages and Cultures, Zhejiang International Studies University in September, 2010. She graduated in June, 2014 and was awarded BA degree. Zhejiang International Studies University is a full-time accredited school for higher education approved by Ministry of Education of the People’s Republic of China.

Certificate No.:

                             Teaching Affairs Division

Zhejiang International Studies University

